

FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW

亞洲頂尖國際 食品餐飲及酒店設備展

10-12 MAY 2023 HKCEC 香港會議展覽中心

【Day 3】Final Chance to Source and Connect 把握最後採購及營商機會!



Take advantage of your last chance to attend HOFEX TODAY, or you'll have to wait another year to take part in such a significant industry meeting! Over 10,000 exhibitors and attendees attended the exhibition over the course of the last two days, and both groups were extremely pleased with their experiences. Come to feel the vibe for yourself!

今天是展覽最後一天,若錯失最後參觀機會,要待明年才能參與如此具規模的行業 盛事!過去兩天的展覽獲得參展商和買家的一致好評,相信您定能有所得益。立即 動身前往會場,感受熾熱的現場氣氛!

What's buzzing today? 今日精彩不容錯過

Venue 場地

Hall 1A & 1E 8:30 – 17:00

Hong Kong International Culinary

Events & Programme 活動及內容

Classic

香港國際美食大獎

Grand Stage, Hall 1 10:30 – 13:00

Time 時間

International Food Safety Association Food Safety Symposium 國際食品安全協會食品安全座談會

Hall 1C - D01

11:30 –12:15

Italian Food Demonstration @ HOFEX 2023 意大利美食示範 @ HOFEX 2023

DIY your HOFEX Totebag 自製專屬HOFEX帆布袋



Unleash your creativity by mixing and printing your favorite pattern to create a one-of-a-kind custom HOFEX tote bag! All visitors can get one for free!

所有參觀者免費獲贈HOFEX帆布袋乙個。你可發揮創意,自行搭配及印刷圖案,打造獨一無二的精美帆布袋!

Capture your Best Moments 拍下精彩瞬間



Leave your mark at HOFEX 2023! Step into the Photo Booth and capture fun moments with our props and backdrop!

前往互動拍照區,與我們精心準備的背景板和道具合影,記錄於HOFEX 2023的開心瞬間!

Grab your last chance to visit! 把握最後機會參觀!

Organiser:

informa markets Informa Markets

• 1701-05, 17/F, China Resources
Building, 26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong
+852 3709 4981

